
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 06-05-2019 

Tijd 19:30 - 20:30 

Locatie Ja-woord 

Voorzitter N. Alofs 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, J. Schreurs 

M. Bultman, G. Laemers   

R. Flinsenberg en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging De heer Verheul (LS) heeft zich afgemeld voor deze 

vergadering en wordt niet vervangen. De heer P. 

Beerens wordt vervangen door mw. H. Glessner (PAL), 

en de heer Hoogers wordt vervangen door mw. I. 

Schors 

Aanwezige portefeuillehouders S. Backus en M. Janssen.  

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieleden 

M. Graef en D.Voermans 

Ambtelijke ondersteuning L. Linden (presentatie agendapunt 5a) 

Verder aanwezig H. Bekkers. 

Deelname derden Geen 

Insprekers Geen 

Publieke tribune --  personen 

Pers  

Commissiegriffier J. Lommen 

1 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 

hierboven aangegeven. 

2 

 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform concept vastgesteld 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 1 april 2019 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld.   

4 Spreekrecht niet-commissieleden 

Er is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht 

5 Presentatie en thema's 

5.a 

 

Presentatie dementie 

Beleidsambtenaar Lonneke Linden geeft in een presentatie de speerpunten aan 

van het proces dat moet leiden tot Leudal als dementievriendelijke gemeente. 

Er worden allerlei projecten gestart, en er is een stuurgroep bezig met mensen 

uit allerlei geledingen om alles te coördineren. Vanuit de stuurgroep zijn er 

twee werkgroepen, een die bezig is met vergaren, verspreiden en opstellen Van 

bronnen van kennis over dementie en een die zich bezig houdt met allerlei 

aspecten van de fysieke omgeving. Dat varieert van (verkeers)borden in de 

straat tot aanpassingen van en in een woning.  

Daarnaast zijn er allerlei activiteiten en faciliteiten voor mantelzorgers. 

Mw. Glessner wijst de commissieleden nog op een e-learning programma via 

de website van Alzheimer Nederland, waarmee op eenvoudige wijze veel 

kennis kan worden verkregen.  

6 Raadsvoorstellen 

Er waren geen raadsvoorstellen ter bespreking voor deze vergadering 



 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

Er waren geen vanuit de raad doorgestuurde stukken voor deze vergadering 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Collegemededeling strategische oriëntatie Participatiewet en Sociale 

Werkvoorziening 

Er zijn geen vragen naar aanleiding van de collegemededeling. De mensen die 

de groenvoorziening deden bij Prio Verve zijn allemaal structureel 

gedetacheerd bij de gemeente vanuit de Westrom. 

8.b 

 

Ingekomen mededelingen van wethouder M. Janssen 

De heer Janssen wil “kleine” mededelingen telkens schriftelijk aan de 

commissie doen middels een kort overzicht met actualiteiten. Commissieleden 

kunnen naar aanleiding daarvan toelichtende vragen stellen.  

Er zijn geen vragen naar aanleiding van deze mededelingen. 

9 Stand van zaken diverse projecten 

9.a 

 

Stand van zaken Samen Zorgenhuis 

Vanuit de commissie wordt nog steeds getwijfeld aan de haalbaarheid van de 

exploitatie op de langere termijn. Het rapport van bevindingen is in 

tegenstelling tot de versiedatum 1 maart 2019 op de definitieve versie pas 

aangeboden op 19 maart 2019.  

9.b 

 

Stand van zaken ’t Maasveld 

De werkzaamheden zijn in volle gang, er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te 

melden 

9.c 

 

Stand van zaken Minimabeleid 

De ingebrachte opmerkingen van de fracties zullen worden meegenomen bij de 

beleidsvorming, en op een later tijdstip worden teruggekoppeld. 

9.d Stand van zaken gemeenschapsvoorziening Neeritter 

Itter Laeftj heeft onderzoek gedaan naar de mening van de inwoners van 

Neeritter, en er volgt binnenkort een gesprek met wethouder Backus. Ook Itter 

Inn zal een optie zijn waarover gesproken gaat worden. Ook de kerk in 

Neeritter is een van de plaatsen die voor passende activiteiten in beeld is.  

9.e 

 

Stand van zaken Nassaurie 

De leden van de commissie zijn erg positief over de informatieavond over de 

Nassaurie. Er is nu een werkgroep bezig, en die heeft het vertrouwen van de 

commissie. De portefeuillehouder zal dit gevoelen ook richting de werkgroep 

kenbaar maken. 

9.f Stand van zaken voetbalvereniging HEGK-O 

Mw. Bultman (RO) heeft geluiden gehoord over slechte communicatie. Deze 

geluiden worden tegengesproken door de heer Backus, en hij verzoekt de 

klachten hierover door te geleiden zodat hij er rechtstreeks op kan reageren. 

Naar zijn mening is er over en weer voldoende communicatie en openheid. 

Vanuit voetbalvereniging Ell zijn er geruchten dat ze niet willen fuseren maar 

hun heil zoeken naar voetbalclubs in het Weertse. Het bestuur van Ell spreekt 

dit overigens tegen. De portefeuillehouder weet wel dat enkele lagere 

seniorenelftallen moeite hebben met de plannen, maar Ell doet nog steeds 

mee. Van een daadwerkelijke uitvoering van werkzaamheden, en maken van 

kosten zal pas echt sprake zijn als alle verenigingen een fusieovereenkomst, 

hebben ondertekend.  

10.a Vaststellen vergaderkalender 2
e

 helft 2019 

De vergaderkalender wordt conform voorstel vastgesteld 

10.b 

 

Lange termijnkalender en openstaande actiepunten 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender en er zijn geen 

openstaande actiepunten. 

11 

 

Mededelingen en Rondvraag 

Mw. Ouwerkerk (VVD) meldt dat steeds gezegd is  dat er ten aanzien van de 

locatiekeuze fusiescholen een financiële onderbouwing ter inzage heeft 



 

gelegen. Dit is niet zo geweest, en navraag bij de griffie bevestigt dit. Verder 

vindt ze het een goede zaak dat voor wat betreft het “weglekken” van 

leerlingen naar België, onderzocht wordt door een bureau dat in Zeeuws-

Vlaanderen hiermee van doen heeft gehad. 

12 Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 20:30 uur. De volgende vergadering is gepland op  donderdag 13 juni 

2019. 

 

 

 


